
Referat af bestyrelsesmøde 

Mandag d. 05.10.2015 

 

Tilstede :  Bent-Ove Jørgensen, Ali Cetin,  Stefano La Pia, Kaj Bork, Birthe Midskov   

    Janet Zivojinovic, Walid Shatila, Klaus og Briand Pedersen. 

Fraværende :   

 

1.  Torben Nielsen orienterede om mødet med YouSee, hvor der blev forhandlet konkrakt 

for de næste 2 år. Samt omkring de ændringer der vil ske fremover. 

2 . Bestyrelsen orienterede om skiltenes form og udseende. Samt placeringen af disse.                

De viser afdelingen Hinderuphave som en del af det nye Odense Boligselskab. 

3.  Der undersøges om det er muligt at lave skrift på vej. 

4.  Der bliver lavet  jernplader fra Åsum smede, hvor den nye pap container skal stå i 

Kørupvænget (i stedet for den gamle pap container)prisen ca. 20000.- 

5. Afdelingsbestyrelsen henstiller til at fjerne ting(sko) udenfor sin hoveddør. Således at 

trappevasken kan udføre sit arbejde optimalt. Der bliver lavet et opslag. 

6.  Der er blevet bestilt sparkeplade til kælderdørene, som et forsøg på at skåne dørene. 

7.  Der har været 10 fraflytninger siden den 1 sep. 

8. Der bliver plantet en bøgehæk i Kørupvænget til at skjule udsynet til det grønne affald . 

9. Der må ikke vaskes dæk og fælge i Kældrene. Vaskepladsen skal benyttes til dette 

formål. 

10. Under div. blev diskuteret Bogkælderen, larm fra naboer og hvis der er problemer med 

beboer i afdelingen/opgangen skal man sende en skriftlig klage til administrationen i 

underskrevet stand. 

 

 

Næste møde er mandag d. 07.12.2015 


